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               GRADSKO VIJEĆE 
 
    Klasa: 024-02/23-01/02  
    Urbroj:2170-09-01-22- /14 

 

 
 Z  A  P  I  S  N  I  K     

 
s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Krka održane 9. ožujka 2023. godine, u Velikoj 

Vijećnici Grada Krka u Krku. 

 Započeto u 17,00 sati. 

Nazočni: Nikša Franov, Josip Brusić, Franjo Volarić, Barbara Toljanić, Helga 

Bendić – Žmirić, Milan Žužić,  Dinko Jakovljević, Dalibor Pahlić, Goran Marević, Anto 

Čabraja, Vanda Dunato ( priključila se sjednici u 17.15), Zoran Morožin.      

Izostanak sa sjednice opravdala je: Jovana Čutul.  

  Sjednici također prisustvuju:  Darijo Vasilić, gradonačelnik Grada Krka, Marinko Bajčić, 

pročelnik JUO Grada Krka, Džimi Skomeršić, voditelj Odsjeka za komunalno gospodarstvo, 

Mladena Matejčić, viši stručni referent u Odsjeku za opće, pravne i kadrovske poslove i Igor 

Gržetić, izrađivač Internet stranica Grada Krka.   

Sjednicu otvara Nikša Franov, predsjednik Gradskog vijeća, koji  utvrđuje da je na sjednici 
prisutno 12  (dvanaest) članova Vijeća, Vanda Dunato (priključila se sjednici u 17.15), te se u 
skladu s tim mogu donositi pravovaljane odluke.  
 
U uvodnom djelu sjednice u raspravi po usvajanju Dnevnog reda 10. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Krka, član vijeća Goran Marević predlaže da se  točke 2, 6,10 i 11(dopuna Dnevnog 
reda) izostave iz dnevnog reda, nakon čega je iznio obrazloženje vezano za skidanje točaka s 
Dnevnog reda.  
 
Nakon kraće rasprave, Gradsko vijeće utvrđuje da prijedlog člana Gradskog vijeća Gorana 

Marevića,  odnosno da se točka 2 (2.1. 2.2)  predloženog Dnevnog reda 10. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Krka izostave s dnevnog reda, je  prihvaćen jer prijedlog  je dobio  propisanu 

većinu glasova (na temelju izvršenog glasovanja da se točke 2 izostavi s dnevnog reda, 11 

vijećnika glasovalo je «za»). 

Zatim je član vijeća Goran Marević predložio Dopunu Dnevnog reda na način da se uvrste 

točke:  

 Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 01.07.-31.12.2022. godine; te  
 prijedlog Izvješća o radu davatelja javne usluge – Obrazac IRDJU,  
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obzirom da ćemo probiti zakonske rokove za dostavu Izvješća, jer iduću sjednicu zasigurno 
nećemo imati kroz rok od mjesec dana, odnosno do01. travnja 2022. godine.  
 

Gradonačelnik Darijo Vasilic obrazložio je kako sukladno zakonu,  naprijed navedena izvješća 
trebaju biti dostavljena vijećnicima najkasnije do 01. travnja kalendarske godine, međutim to 
nije rok i za usvajanje navedenih Izvješća. Izvješća se mogu usvojiti na narednoj sjednici 
Gradskog vijeća.  
 
 Prijedlog za Dopunu Dnevnog reda nije prihvaćen ( 8 vijećnika glasovalo je «protiv», 1 «za» 

i 3 «suzdržana»). 

Zatim u nastavku, član vijeća Goran Marević opetovano je predložio dopunu Dnevnog reda: 

prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti HGSS-a.  

U nastavku je obrazložio:  

U raspravi Prijedloga Proračuna za 2023. godinu u koji su bili ugrađeni rashodi za  financiranje 
Hrvatske gorske službe spašavanja, postavio sam pitanje ima li Grad Krk program financiranja 
HGSS-a. Gradonačelnik je odgovorio da nemamo izrađen plan, nego da se HGSS za sredstva 
prijavljuje i vodi kao udruga. 
Nije sporno da je HGSS udruga, ali riječ je o udruzi koja obavlja djelatnost od posebnog interesa 
za Republiku Hrvatsku i čiji rad je medu ostalim reguliran Zakonom o Hrvatskoj gorskoj službi 
spašavanja. 
Još od 2015. godine, člankom 18. st.2. toga zakona propisano je da predstavničko tijelo JLS 
donosi Program javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanica HGSS, temeljem kojega se u 
proračunima JLS osiguravaju sredstva za financiranje HGSS-a. 
Kako iz navedenog proizlazi da su u Proračunu Grada Krka za 2023. s projekcijama za 2024. i 
2025. g. predviđeni rashodi za financiranje HGSS-a u postupku i na način koji nije sukladan 
zakonu, odnosno proizlazi da Grad Krk suprotno svojoj zakonskoj obvezi nije prethodno 
donio program kao temelj za financiranje udruge HGSS, podnosim prigovor zbog 
neuvrštavanja Prijedloga Programa s kojim već kasnimo, te predlažem da se u dnevni red IO. 
sjednice uvrsti točka ”Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanica 
HGSS-a". 
Obzirom da je Proračun za 2023. sa spornim rashodom već usvojen, smatram da je nužno u što 
je moguće kraćem roku donijeti navedeni Program javnih potreba, te molim da se sukladno 
zakonu Gradskom vijeću dostavi Prijedlog Programa kako bi mogao biti usvojen na 10. 
sjednici. 
Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako nema ništa protiv da se ubuduće financiranje 

Gorske službe spašavanja uvrsti u Javni poziv Programa javnih potreba.  

Vezano za sve naprijed iznesene i pisane primjedbe člana vijeća na Dopunu dnevnog reda, moli 

da iste uđu u Zapisnik i da se držimo zakonskih propisa.  

Prijedlog nije prihvaćen (na temelju izvršenog glasovanja za Dopunom dnevnog reda: prijedlog 

Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti HGSS-a, 8 vijećnika glasovalo je «protiv», 1 

«za» i 3 «suzdržana». 

Netom prije usvajanja Dnevnog reda 10. sjednice Gradskog vijeća gradonačelnik Darijo Vasilić 
istaknuo je kako su DNK lista i Goran Marević tražili dodatni materijal za točku prijedloga 
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Odluke o davanju suglasnosti za dugoročno zaduživanje trgovačkom društvu Vecla d.o.o. Krk, 
što je predloženo i od strane Odbora za proračun i financije. 
Traženi dodatni material dodatno je dostavljen članovima vijeća, ovdje s nama je director Vecle 
d.o.o. Danko Milohnić koji je pripremio uvodno izlaganje i koji stoji na raspolaganju za sva 
pitanja članova vijeća.  
 

Predsjednik Gradskog vijeća Nikša Franov, u smislu odredbi članka 117. stavak 1. i 2. 
Poslovnika, predložio je dopunu dnevnog reda i to:  
 

 Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Grada 
Krka za 2023. godinu; 
Predlagatelj: Gradonačelnik 

 Prijedlog Odluke o Planu, Programu i načinu upoznavanja stanovništva Grada 
Krka o opasnostima od požara i  
Predlagatelj: Gradonačelnik 

 Izvješće o stanju zaštite od požara za područje Grada Krka za 2022. godinu. 
Podnositelj Izvješća: Zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Krka Goran 
Grubišić, struč. spec. ing. sec. 

 
Gradsko vijeće Grada Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i članka 89. 
Poslovnika Gradskog vijeća, sa 11 (jedanaest) glasova «za»  i 1 ( jedan) «protiv»   donijelo je:  
                           Zaključak da se Dnevni red dopuni novim točkama i to: 
 

 Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Grada 
Krka za 2023. godinu; 
Predlagatelj: Gradonačelnik 

 Prijedlog Odluke o Planu, Programu i načinu upoznavanja stanovništva Grada 
Krka o opasnostima od požara i  
Predlagatelj: Gradonačelnik 

 Izvješće o stanju zaštite od požara za područje Grada Krka za 2022. godinu. 
Podnositelj Izvješća: Zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Krka Goran 
Grubišić, struč. spec. ing. sec. 
 

Nadalje, nakon kraće rasprave, Gradsko vijeće utvrđuje da prijedlog člana Gradskog vijeća 

Gorana Marevića,  odnosno da se točke 6,10 i 11 predloženog Dnevnog reda 10. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Krka izostave s dnevnog reda, nije  prihvaćen jer prijedlozi  nisu dobili  

propisanu većinu glasova (na temelju izvršenog glasovanja da se točka 6  izostavi s dnevnog 

reda, 9 vijećnika glasovalo je «protiv», 1 «za» i 2 «suzdržana». 

Ostali pristigli podnesci za skidanje točaka s Dnevnog reda 10. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Krka (Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog  Izmjene i dopune 
Statuta predškolske ustanove, Grad Krk, Dječji vrtić “Katarina Frankopan” i Prijedlog 
Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Grada Krka za 2023. godinu) 
nisu pristigli u poslovničkom roku, sukladno članku 116. stavak 3. Poslovnika.  
 
  U nastavku,  predsjednik Nikša Franov dao je na glasovanje u cijelosti Dnevni red 10. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Krka, kojim se utvrđuje da je na temelju odredbi članka 40. Statuta 
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Grada Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa  11 (jedanaest) glasova «za»  i 1 ( 

jedan) «protiv»   donijelo je:  

Z A K L J U Č A K 
Usvaja se Dnevni red 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Krka 

D  N  E  V  N  I      R  E  D: 
1. Usvajanje Zapisnika sa 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Krka, održane 14. prosinca 

2022. godine. 
 

2. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i članova 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Krka za 2023. 
godinu. 

3. Prijedlog  Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske 
uprave Grada Krka. 

4. Prijedlog Odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada 
Krka za 2023. godinu. 

5. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za dugoročno zaduživanje trgovačkom 
društvu Vecla d.o.o. Krk 

6. Prijedlog Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu za Grad 
Krk.  

7. Prijedlozi dokumenata sustava civilne zaštite i to: 
a) Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Krka za 2022. 

godinu; 
b) Prijedlog Godišnjeg Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Krka 

za 2023. godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje. 
8. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju mrtvozornika na području Grada Krka. 
9. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog  Izmjene i dopune 

Statuta predškolske ustanove, Grad Krk, Dječji vrtić “Katarina Frankopan” 
10. Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Grada 

Krka za 2023. godinu. 
11. Prijedlog Odluke o Planu, Programu i načinu upoznavanja stanovništva Grada 

Krka o opasnostima od požara.  
12. Izvješće o stanju zaštite od požara za područje Grada Krka za 2022. godinu. 
13. Pitanja i odgovori. 

 
Ad 1.  

Po točki usvajanja Zapisnika s 9. sjednice Gradskog vijeća, održane 14. prosinca 2022. godine, 
član vijeća Goran Marević ulaže prigovor na Zapisnik, koji je podnio u pisanoj formi: 

Na str. 6  nije ispravno prenesena moja rasprava, odnosno rečenica ”Na potezu ulice Stjepana 
Radića..." . Molim da umjesto navedene rečenice uđe u zapisnik ono što sam rekao vezano za 
optičku mrežu a to je: 
Na djelom potezu ulice Stjepana Radića od robne kuće do GP Krk nalazi se samo jedan zdenac 
za Mladenu Matejčić a na tim parcelama su dva objekta od kojih je jedan legalan, a drugi 
ilegalan. 
Na str. 21 u prvom pasusu nakon teksta "...da iznese te podatke” staviti točku i brisati ostatak 
rečenice koji glasi : 'na šta je službenica odgovorila članu Vijeća Goranu Mareviću da iznosi 
neistine”. 
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Službenica nije bila sudionik sjednice nego zapisničarka, nema pravo sudjelovanja u raspravi 
niti je dobila riječ nego je meni kao vijećniku dobacivala komentare sa zapisničarskog stola.  
U službeni zapisnik sjednice ne mogu se upisivati komentari prisutnih osoba izrečeni izvan 
rasprave i onih osoba koje nisu dobile riječ predsjednika Vijeća. 
 
Na str. 25 navedeno je samo 'nakon kraće rasprave” a nije navedena rasprava u kojoj sam 
sudjelovao. Molim da u zapisnik uđe sljedeće: 
Goran Marević pitao je kada će Savjet mladih Gradskom vijeću podnijeti izvješće o radu. 
Na str. 25.  navedeno je samo „nakon kraće rasprave” pa molim da u zapisnik ude rasprava u 
kojoj sam sudjelovao, koja nije bila ”kraća” obzirom da sam upravo za navedenu točku tražio 
izostavljanje s dnevnog reda što sam u raspravi obrazložio. Molim da uđe u zapisnik: 
Goran Marević rekao je da je tražio izbacivanje ove točke jer Gradsko vijeće ne može razmatrati 
izmjene Statuta Centra za kulturu s obzirom da osnovni Statut Centra za kulturu nije u skladu 
sa zakonom odnosno s aktom o osnivanju ustanove. 
Dostavljena mišljenja pročelnika Bajčića i ravnateljice ustanove Maje Parentić nakon što sam 
ukazao na nezakonitost nisu u ovom slučaju relevantna. 
Na str. 26 (Ad.27) nije ispravan redoslijed postavljenih pitanja kako je to bilo na sjednici, te 
ispada da sam ja odmah odgovarao na pitanje Milana Žužića što nije točno. 
Nakon teksta „član Vijeća Goran Marević" brisati riieči "odgovorio je kako" a umjesto 
toga upisati: Član Vijeća Goran Marević nadovezao se na vijećnika Milana Žužića 
rekavši da (...) 
S obzirom da sam kao vijećnik pod ovom točkom sa svojim pitanjima sudjelovao posljednji, 
molim da se dio s mojim pitanjima u zapisniku premjesti na posljednje mjesto, sukladno 
kronologiji sjednice. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Nikša Franov obrazložio je da se prihvaća prigovor vijećnika. 

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka temeljem odredbi članka 40. Statuta Grada 

Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 11 (jedanaest) glasova «za» donijelo je 

Z A K L J U Č A K 

Usvaja se Zapisnik s 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Krka, održane  14. prosinca 2022. 
godine. 
 

Ad 2. 

Obrazloženje po prijedlogu Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i 
članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Krka za 2023. 
Godinu, iznio je gradonačelnik Darijo Vasilić te istaknuo: 
 
Odredbe Zakona se primjenjuju na redovito godišnje financiranje političkih stranaka, 

nezavisnih zastupnika i članova predstavničkih tijela jedinica lokalne i područne (regionalne) 

samouprave izabranih s lista grupe birača, te na financiranje izborne promidžbe političkih 

stranaka, neovisnih lista, odnosno lista grupe birača i kandidata na izborima za predsjednika 

Republike Hrvatske, za zastupnike u Hrvatski sabor, za članove za Europski parlament, za 

općinske načelnike, gradonačelnike, župane i njihove zamjenike te za članove predstavničkih 

tijela jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave (u daljnjem tekstu: jedinice 

samouprave). 
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Sukladno odredbama Zakona, pravo na redovito godišnje financiranje iz sredstava proračuna 

jedinice samouprave imaju političke stranke koje su prema konačnim rezultatima izbora dobile 

mjesto člana u predstavničkom tijelu jedinice samouprave i nezavisni vijećnici. Sredstva za 

redovito godišnje financiranje iz proračuna jedinica samouprave raspoređuju se na način da se 

utvrdi jednaki iznos sredstava za svakog člana u predstavničkom tijelu, tako da pojedinoj 

političkoj stranci koja je bila predlagatelj liste pripadaju sredstva razmjerna broju dobivenih 

mjesta članova u predstavničkom tijelu, prema konačnim rezultatima izbora za članove 

predstavničkog tijela jedinice samouprave.  

Za svakoga člana predstavničkog tijela podzastupljenog spola, političkim strankama odnosno 

nezavisnim vijećnicima pripada i pravo na naknadu u visini od 10% iznosa predviđenog po 

svakom članu predstavničkog tijela.  

Podzastupljenost postoji ako je zastupljenost jednog spola u predstavničkom tijelu niža od 40%.   

Raspoređena sredstva doznačuju se na žiro-račun političke stranke, odnosno na poseban račun 

nezavisnog vijećnika, tromjesečno u jednakim iznosima. Ako se početak, odnosno završetak 

mandata ne poklapa s početkom/završetkom tromjesečja, u tom se tromjesečju isplaćuje iznos 

razmjeran broju dana trajanja mandata.  

Bez rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 
članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 12 (dvanaest) glasova «za»  donijelo je 

O D L U K U 

o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe 
birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Krka za 2023. godinu 

  ( vidi prilog predmetnu Odluku koja čini sastavni dio ovog Zapisnika) 
 

Ad 3.  
 

Prijedlog  Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave 
Grada Krka, obrazložio je gradonačelnik Darijo Vasilić. 
 
U Gradu Krku na snazi je Odluka o ustrojstvu i djelokrugu gradske uprave Grada Krka.   

 Uvažavajući potrebe gradske uprave, te usklađivanje opisa poslova iz djelokruga upravnih 

tijela vezano uz promjene niza zakonskih propisa a vezano uz donošenje novog Pravilnika o 

unutarnjem redu Jedinstvenog upravnog odjela Grada Krka, pristupilo se izmjenama i 

dopunama navedenog akta.   

Unutar Jedinstvenog upravnog odjela osnivaju se niže unutarnje ustrojstvene jedinice kao 

odsjeci, pododsjeci i odjeljci te su dužne svojim radom omogućiti ostvarivanje prava i potreba 

građana i pravnih osoba u skladu sa Zakonom, Statutom i drugim propisima.  

 Budući da je od stupanja na snagu važeće Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave 

Grada Krka proteklo dosta vremena te da su se određene odredbe Zakona o lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi, Zakona o službenicima i namještenicima u lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi, te Uredbe o klasifikaciji radnih mjesta u lokalnoj  područnoj 
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(regionalnoj) samoupravi,izmijenile, Jedinstveni upravni odjel je izradio Prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama  Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave Grada Krka, koji se 

usklađuje s gore navedenim propisima.   

S obzirom da se radi o usklađivanju Odluke s pravnim propisima višeg pravnog ranga (Zakoni 

i Uredbe) nije provedeno savjetovanje sa zainteresiranom javnošću. 

U JUO Grada imamo 5 Odsjeka, 1 Pododsjek, moguće je s vremenom definirati i Odjeljke 

ovisno o potrebama posla.    

U raspravi po predmetnoj temi član vijeća Goran Marević istaknuo je kako termin „Gradska 

uprava“ nije određen Zakonom niti Statutom Grada Krka, smatram da je potrebno izraditi novu 

Odluku o ustrojstvu Gradske uprave koja ne će sadržavati termin „Gradska uprava“. Po pitanju 

naziva ustroja Zakon poznaje termin „Gradska uprava, već je pravilni termin naziva Upravna 

tijela“. 

Nadalje ističe kako Gradonačelnik ima pravo nadzora upravnih tijela, Upravni odjel nadzire 

provođenje Odluka i drugih akata Gradskog vijeća i Gradonačelnika u odnosu na pravne osobe 

šro bi kao primjer takvog nadzora naveo i Izvješće o gospodarenju otpadom, te je propisano da 

komunalni redar vrši nadzor nad primjenom tog zakona i propisa. Molim Vas da razmotrite 

opravdanost primjedbi kako bi akt o ustrojstvu Gradske uprave bio u skladu s propisima.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Krka donijelo je Zaključak „Ukoliko Upravna 

inspekcija naloži izmjene ovog akta, pripremiti će se novi prijedlog Izmjene i Dopune Odluke 

o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave Grada Krka za neku od narednih sjednica Gradskog 

vijeća.      

 

Nakon  rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada Krka 
i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 11 (jedanaest) glasova «za»  i 1 (jedan) «suzdržan»  
donijelo je 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave Grada Krka 

  ( vidi prilog predmetnu Odluku koja čini sastavni dio ovog Zapisnika) 
 

Ad 4.  
 
Kraće obrazloženje po prijedlogu Odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne 
postrojbe Grada Krka za 2023. godinu, iznio je gradonačelnik Darijo Vasilić. 

 
Bez rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 
članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, jednoglasno sa 12 (dvanaest) glasova «za»  donijelo je 

O D L U K U 
o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada Krka za 2023. godinu 

  ( vidi prilog predmetnu Odluku koja čini sastavni dio ovog Zapisnika) 
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Ad 5.  
 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za dugoročno zaduživanje trgovačkom društvu Vecla 
d.o.o. Krk obrazložio je direktor tvrtke Vecla d.o.o. Danko Milohnić, nakon čega je detaljno 
predstavio Idejno rješenje projekta.  
 
Člankom 127. stavka 2. Zakona o proračunu propisano je da se pravna osoba u većinskom 
vlasništvu ili suvlasništvu jedinica lokalne samouprave može zaduživati za investicije uz 
suglasnost većinskog vlasnika.  
Statut Grada Krka u članku 40. stavku 1. podstavku 19. propisuje da Gradsko vijeće Grada Krka 
odlučuje o davanju suglasnosti za zaduženje i davanju jamstva za ispunjenje obveza pravnim 
osobama u većinskom vlasništvu ili neizravnom vlasništvu Grada Krka i ustanovama čiji je 
osnivač Grad Krk iznad iznosa od 132.722,81 eur (1.000.000,00 kuna).  

 
Kako je Trgovačko društvo Vecla d.o.o. pravna osoba čiji je vlasnik Grad Krk, a radi se o nabavi 
novčanog kredita u iznosu od 592.000,00 eura, potrebno je da Gradsko vijeće Grada Krka, 
sukladno navedenim odredbama Zakona o proračunu i Statuta Grada Krka, odluči o davanju 
suglasnosti za zaduženje trgovačkom društvu Vecla d.o.o. te da donese odluku o davanju 
suglasnosti za zaduženje. 
Za donošenje ove Odluke nije potrebno osigurati sredstva u Proračunu Grada Krka za 2023. 
godinu. 
U Zakonu o javnoj nabavi propisano je da zajmovi i krediti nisu postupci javne nabave, Erste 
banka imala je najpovoljniju ponudu, dok su ostale banke tražile založno pravo ili druge slične 
elemente osiguranja. Ovaj kredit je samostalno zaduženje Vecle d.o.o., osiguranje kredita je 
bjanko zadužnica i nema financijske zabrinutosti oko ugroze Proračuna Grada Krka, kao ni 
mogućeg stečaja tvrtke Vecla d.o.o.  
Ishođena je građevinska dozvola u ožujku 2022. godine. 
Proveden je postupak javne nabave u dvije grupe, za izgradnju i za opremanje građevine. 
Prihvaćena je ponuda za izgradnju građevine u iznosu od 4.459,950,00 Eura, te je potpisan 
Ugovor sa tvrtkom G.P. Krk u tom iznosu.  
Za opremanje prostora ponuđene cijene su bile značajno su prelazile vrijednost procijenjene 
vrijednosti troškova, te je iz tog razloga poništen postupak javne nabave za opremanje. 
Da bi dobili sredstva od APPRR-a moramo imati potpisane Ugovore za izgradnju i za 
opremanje  
Od APPRR-a očekujemo iznos od 712.220,62 Eura. Rok za predaju dokumentacije za potporu 
je 22. lipnja 2023. godine.  
Dakle financiranje kompletnog projekta bilo bi iz potpore APPRR-a i kredita.   
 
U raspravi po predmetnoj temi član vijeća Zoran Morožin izjavio je kako podržava projekt, 

žao mu je da ovakva prezentacija nije održana na Odboru za proračun i financije, smatra da je 

kamata malo visoka. Zanima ga koncept poslovnog plana, koliki će biti najmovi, te kako se 

zamišlja funkcija prostora?  

Danko Milohnić odgovorio je kako su poskupili krediti, kamata je povoljna obzirom da nema 

više povoljnih financijskih zaduživanja na financijskom tržištu.   

U poslovnom planu prihodi su stavljeni paušalno, poslovni plan rađen je okvirno. Raspisati će 

se natječaj za prostore računamo da će ponude biti veće od same početne cijene. Predviđeno je 

12 kioska, štandovi su predviđeni na širem dijelu ( na prostoru sadašnjeg tiska) na prostoru od 

300m2 gdje je predviđena prodaja lokalnih OPG-ova, sajmova, prigodne prodaje i sl.   
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Vrlo je moguće da ove godine nećemo stići nabaviti novu opremu (štandove)  za turističku 

sezonu, te bi se postavila stara oprema,  samo da prostor ove turističke sezone funkcionira.  

U raspravu se uključio i Dinko Jakovljević koji komentira da od 12 kioska se očekuje 

600.000,00 Eura, na što ga je direktor tvrtke Vecla d.o.o. ispravio da se ne radi o Eurima već o 

kunama, jer je poslovni plan pisan u 2021. godini.  

Član vijeća Dinko Jakovljević postavlja pitanje koliki je bio prihod od kioska koji su se do sad 

nalazili na toj lokaciji? 

Danko Milohnić odgovorio je kako je dosadašnji prihod bio oko 700.000,00  kn, smjernice 

prodaje osobito na štandovima bi bila prodaja lokalnih i poljoprivrednih proizvoda (mljekare, 

pršut, ulje i sl. proizvodi). 

Član vijeća Goran Marević istaknuo je kako nije trebalo doći do situacije da se od DNK kao 

i on osobno traži dostava dodatne dokumentacije i održavanje prezentacije. Navodi da je iznos 

izgradnje i opremanja tržnice u troškovima sukladan izgradnji jednog manjeg vrtića. Kod 

natječaja za opremanje smatra da ga je trebalo obznaniti šire, tu su i tri vrste grijanja koje 

značajno poskupljuju projekt, zatim zapošljavanje dvoje ljudi za stalno, da li je izračunato 

koliko nas to dodatno opterećuje te kad se očekuje kompletan završetak projekta?  

Nadalje nastavio je kako je markica – proizvod  „Dar iz Krka“ promašaj prodaje na tržnici, iz 

razloga jer ima puno osoba koje imaju oznaku „Dar iz Krka“ koji uglavnom služi za prednost 

pri natječaju za zakup javne površine, a samih proizvoda Dar iz Krka se proizvede vrlo malo.  

Kad izračunamo rashode OPG-a kao što su plaćanje energenata, zaposlenika  i najma ne znam 

tko će to od OPG-ovaca moći priuštiti tolika davanja. To  su rashodi koji se uzimaju od onog 

što je poljoprivrednik proizveo. Zatim  OPG-ovima s područja Grada nitko nije poslao upit za 

interes. Održavanje Eko tržnice bi se također moglo odvijati na tom prostoru. Svakako 

pohvaljuje projekt i moli da se prezentacija projekta pošalje članovima Gradskog vijeća. 

Također, nastavio je član vijeća Goran Marević kako u dostavljenoj dokumentaciji nedostaje 

Odluka Skupštine Vecle d.o.o. , u Ugovoru APPR-a nedostaju prilozi, te moli dostavu 

cjelovitog Ugovora.  

Zašto imamo tri vrste grijanja i hlađenja koji su projektom predviđeni na tom prostoru?  

Danko Milohnić odgovorio je kako se išlo na natječaj EU fondova u kome je uvjet za dobivanje 

većeg broja bodova zapošljavanje dvije osobe i različite vrste energenta. Kako Vecli konstantno 

nedostaje zaposlenika, osobe koje moramo zaposliti radi Eu uvjeta dobro će doći za obavljanje 

i drugih poslova.  

Svim lokalnim proizvođačima koji imaju interes pružit ćemo priliku za prodajni prostor.    

Kompletan završetak   izgradnje i opremanja tržnice planira za Uskrs 2024. godine.  

Da li će se kredit zatvoriti nakon puštanja u pogon tržnice ili će se sredstva usmjeriti u drugu 

svrhu upitao je član vijeća Goran Marević. 
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 Kredit moramo dignuti na cijeli iznos projekta da se ne bi doveli u nelikvidnost, kasnije se 

planira sredstvima koja dobijemo od Agencije zatvoriti dio iznosa kredita.  

Vezano za održavanje Skupštine Vecle radi donošenja odluke o ovom projektu materijal je bio 

upućen članovima Skupštine, te je održana elektronska sjednica 03.03. 2023.godine.  

Član vijeća Anto Čabraja postavio je pitanje da li je na tržnici planiran prostor za ribarnicu i 

mesnicu, smatra da su rokovi gradnje preveliki i moli iznos  ukupno planiranih sredstva 

projekta?  

Šta će biti sa kioskom tiska koji se sad trenutno nalazi na području planiranom za tržnicu?  

Danko Milohnić odgovorio je  da konačni iznos projekta nemamo, obzirom da nije proveden 

postupak nabave za opremu, predviđen iznos projekta iznosi 1.230,000,00 Eura sa PDV-om, 

nakon zadnje situacije znati ćemo konačni iznos.  

U prostorima kioska mogu se obavljati sve djelatnosti pa tako i prodaja mesa i ribe.  

Za kiosk Tiska još nemamo informaciju da li će ostati poslovati na području predviđenom za 

tržnicu.  

U raspravu se uključio član vijeća Dinko Jakovljević te istaknuo kako je koncept  posložen da 

teško možemo očekivati da jedan OPG-ovac može financirati sve te troškove.  

Da li postoji plan  B za ostvarenje prihoda, da li će se kriteriji promijeniti, nešto što nije kao 

prodaja na tržnicama a sukladno je uvjetima APPR-a.  

Danko Milohnić odgovorio je kako prethodno treba dobiti sredstva pa ćemo za dalje vidjeti.  

Član vijeća Goran Marević postavlja pitanje da li se ima plan kamo ćemo s dosadašnjim 

prodavateljima – odnosno korisnicima tržnice. Da li će tvrtka Eurokonzalting do kraja voditi 

projekt i nakon dovretka projekta kao nadzor, imamo li predviđena sredstva za to? I na kraju 

šta ako projekt krene u krivom smjeru i budemo trebali isplatiti penale?  

Danko Milohnić odgovorio je da od bivših zakupnika tržnice sad nitko nema Ugovore, odlučili 

smo da bi bilo primjereno da na tom prostoru zaista bude koncept tržnice. Kiosci će biti 

opremljeni sa električnom energijom, vodom i kanalizacijom.  

Vezano za penale ne bi sad gledao tako daleko, projekt se gradi s pozitivom i tako ćemo na to 

gledati, zaključio je Danko Milohnić.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada Krka 
i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 11 (jedanaest) glasova «za»  i 1 (jedan) «suzdržan»  
donijelo je 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti za dugoročno zaduživanje trgovačkom društvu Vecla d.o.o. Krk 

  ( vidi prilog predmetnu Odluku koja čini sastavni dio ovog Zapisnika) 
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Ad 6.  
 

Obrazloženje po prijedlogu Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 
za Grad Krk, obrazložio je Marinko Bajčić, te istaknuo sljedeće:    
 
Zakonom o ublažavanju i uklanjanju posljedica prirodnih nepogoda uređuju se kriteriji i ovlasti 
za proglašenje prirodne nepogode, procjena štete od prirodne nepogode, dodjela pomoći za 
ublažavanje i djelomično uklanjanje posljedica prirodnih nepogoda nastalih na području 
Republike Hrvatske, Registar šteta od prirodnih nepogoda te druga pitanja u vezi s dodjelom 
pomoći za ublažavanje i djelomično uklanjanje posljedica prirodnih nepogoda. 

Na temelju članka 14. uvodnog zakona, Gradsko vijeće Grada Krka na sjednici održanoj 25. 
rujna 2019. godine donijelo je Odluku o osnivanju i imenovanju Gradskog povjerenstva za 
procjenu šteta od prirodnih nepogoda Grada Krka (“Službene novine Primorsko-goranske 

županije“ broj 24/19). 

U cilju pregleda i dostave eventualnih komentara, primjedbi i sugestija, imenovanom Gradskom 
povjerenstvu za procjenu šteta od prirodnih nepogoda Grada Krka dostavljen je Radni prijedlog 
Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu, koji je tvrtka DLS d.o.o. 

izradila u siječnju/veljači  2023. godine. 

Po zaprimanju Nacrta Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu za 

Grad Krk od strane tvrtke DLS d.o.o., isti dostavljen članovima Gradskog povjerenstva za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda Grada Krka. O predmetnom Nacrtu izjasnili su se svi 

članovi Gradskog povjerenstva te na isti nisu imali primjedbe. 

Članovima Gradskog povjerenstva, koje je imenovalo Gradsko vijeće Grada Krka Odlukom o 

osnivanju i imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 

nepogoda Grada Krka četverogodišnji mandat ističe u rujnu 2023. godine te će se na jednoj od 

nadolazećih sjednica Gradskog vijeća predložiti imenovanje novih članova Povjerenstva. 

U raspravi po predmetnoj temi član vijeća Goran Marević izjavio je kako je u predloženim 

planovima sve savršeno, ali situacija na terenu uopće nije takva.  

U prijedlogu Odluke stoji kako na jesen ističe četverogodišnji mandat Povjerenstvu , te 

predlaže kako bi u Povjerenstvo trebalo imenovati članove malo drugačijih struka, odnosno da 

agronomi nisu potrebi, jer su štete u poljoprivredi na našem području vrlo rijetke, te bi za 

članove Povjerenstva trebalo imenovati građevinare umjesto agronoma. Sastav jedinice 

Civilne zaštite se ne zna, vježbe se ne provode , niti se ne zna šta imamo od opreme. Mi sve 

napišemo kako treba, informiramo građane na stranicama grada, mi smo ti koji bi trebali 

pozvati građane da se uključe, održavati vježbe i edukacije. 

Marinko Bajčić odgovorio je kako je dio rasprave više vezan za narednu točku, te je istaknuo 

kako je održana rasprava  na sjednici Odbora za statutarno pravna pitanja koji Odbor je podržao 

prijedlog Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu za Grad Krk,   

 

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada 
Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 11 (jedanaest) glasova «za»  i 1 (jedan) 
«suzdržan»  donijelo je 
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Z A K L J U Č A K 
o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  

za 2023. godinu za Grad Krk 
  ( vidi prilog predmetni Plan djelovanja ... koji čini sastavni dio ovog Zapisnika) 

 
Ad 7. 

 
Prijedloge dokumenata sustava civilne zaštite i to: 

c) Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Krka za 2022. godinu; 
d) Prijedlog Godišnjeg Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Krka za 

2023. godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje,  
obrazložio je Marinko Bajčić. 

Na temelju Zakona o sustavu civilne zaštite,  predstavničko tijelo, na prijedlog izvršnog tijela 
jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave razmatra i usvaja godišnju analizu stanja 
sustava civilne zaštite i godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima za 
trogodišnje razdoblje te smjernice za organizaciju i razvoj sustava koji se razmatraju i usvajaju 
svake četiri godine.  

Po zaprimanju Prijedloga predmetnih dokumenata od strane tvrtke DLS d.o.o., isti su 

dostavljeni pojedinim službenicima JUO te zapovjedniku Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Krka, Goranu Grubišiću. U Analizi su prema sugestiji zapovjednika korigirani i dorađeni 

određeni dijelovi. 

S obzirom da je uz prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada 
Krka za 2023. godinu objavljena pogrešna tablica s financijskim učincima, ista je korigirana i 
6. ožujka 2023. godine dostavljena svim članovima Vijeća. 
Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Krka za razdoblje od 2021.- 
2024. godine donijelo je Gradsko vijeće Grada Krka na sjednici održanoj 14. prosinca 2020. 
godine. 
Slijedom odredbi uvodnog Zakona pristupilo se pripremi radnog nacrta Analize stanja sustava 
civilne zaštite za 2022. godinu i Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području 
Grada Krka na području Grada Krka za 2023. godinu. 
 
U raspravi po predmetnoj temi član vijeća Goran Marević istaknuo je kako Zakonom o pravu 
na pristup informacijama propisana obveza provođenja savjetovanja svih akata pa tako i 
strateških dokumenata JLS.  
Predlaže kako pri donošenju predloženih akata nije provedeno savjetovanje, te kako se akt  
trebao izostaviti s Dnevnog reda kao što je i predlagao, jer je od zaprimanja Rješenja MUP-a 
od siječnja 2023., odnosno od studenog 2022. godine od kad je Inspekcija MUP-a utvrdila 
nepravilnosti u gradu Krku zbog kojih se pristupilo izradi bilo dovoljno vremena da se provede 
Savjetovanje s javnošću.  
Zatim je naveo nekoliko grešaka koje su se potkrale u izradi materijala. 
Za Povjerenike Civilne zaštite imenovani su predsjednici Mjesnih odbora, a zamjenici 
Predsjednika Mjesnih odbora imenuju se za Zamjenike Povjerenika, da li je itko od njih upoznat 
da im je to obveza?  
Pravne osobe koje se spominju u Planu također bi trebale imati Plan Civilne zaštite, na strani 
14. prijedloga dokumenta piše da edukacija građana nije održana u 2022. godini. Da li imamo 
spisak ljudi koji bi trebali intervenirati i uključiti se u Operativne snage Civilne zaštite u potrebi 
teških trenutaka? 
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Marinko Bajčić istaknuo je kako su u međuvremenu bili provedeni izbori za članove Mjesnih 
odbora. Svi predsjednici tadašnjih Mjesnih odbora bili su obaviješteni o obvezama, nove 
članove Mjesnih odbora nismo obavijestili, ali ćemo ih u narednom razdoblju obavijestiti o 
obvezama uključenja Civilne zaštite.  
Istina je da operativne snage koje su uključene u Plan trebaju izraditi planove.  
JVP Grada Krka svojevremeno je organizirala obuku za osobe s popisa Civilne zaštite. Popis 
osoba Civilne zaštite imamo, na žalost kad se organizirala obuka, obuci se odazvalo cca 20- tak 
osoba.  
 
 

a) Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta 
Grada Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 11 (jedanaest) glasova «za»  i 
1 (jedan) «suzdržan»  donijelo je 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite za 2022. godinu  

  ( vidi prilog predmetnu Analizu ....koja čine sastavni dio ovog Zapisnika) 
 

b) Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta 
Grada Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, jednoglasno sa 12 (dvanaest) 
glasova «za»  donijelo je 

                                                         Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada 
Krka za 2023. godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

  ( vidi prilog predmetni Godišnji plan razvoja....koji čini sastavni dio ovog Zapisnika) 
 

Ad 8. 
 

Prijedlog Zaključka o utvrđivanju mrtvozornika na području Grada Krka, obrazložio je 
Marinko Bajčić, te istaknuo:  
Odredbama Zakona o zdravstvenoj zaštiti propisano je da predstavničko tijelo jedinice 

područne (regionalne) samouprave – Županijska skupština, na prijedlog općinskih, odnosno 

gradskih vijeća imenuje potreban broj doktora medicine, odnosno drugih zdravstvenih radnika 

koji utvrđuju nastup smrti, vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove. 

Odlukom o imenovanju mrtvozornika na području Primorsko-goranske županije za područje 

Grada Krka imenovano je šest (6) mrtozornika koji su navedeni u zaprimljenom podnesku 

Upravnog odjela za zdravstvo. 

U cilju efikasne i održive organizacije mrtvozorničke službe na području Grada Krka  i otoka 

Krka, Upravni odjel za zdravstvo PGŽ smatra potrebnim da se služba kadrovski i organizacijski 

pojača te su nam predložili i popis mrtvozornika koji bi trebalo utvrditi na sjednici Gradskog 

vijeća i isti dostaviti Primorsko-goranskoj županiji u cilju donošenja nove Odluke o imenovanju 

mrtvozornika. 

Bez rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 
članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 12 (dvanaest) glasova «za» donijelo je 
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Z A K L J U Č A K 
o utvrđivanju mrtvozornika na području Grada Krka  

  ( vidi prilog predmetni Zaključak....koji čini sastavni dio ovog Zapisnika) 
 

Ad 9.  
 
Obrazloženje po prijedlogu Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog  Izmjene i 
dopune Statuta predškolske ustanove, Grad Krk, Dječji vrtić “Katarina Frankopan” iznio je 
gradonačelnik Darijo Vasilić.  
 
Početkom siječnja 2023. godine Grad Krk, Dječji vrtić «Katarina Frankopan» je dostavio Gradu 

Krku, kao Osnivaču, novi Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta u kojem se predlažu izmjene 

načina izbora voditelja vrtića, kako u sjedištu u Krku, tako i u područnim vrtićima; uvodi se 

novi članak glede imenovanja voditelja kuhinja (u matičnom vrtiću u Krku i područnim 

vrtićima) radi funkcionalnosti te dorada članka 16. Statuta radi uvođenja Eura.  

Ovaj Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Upravno vijeće Ustanove utvrdilo je na sjednici 27. 

prosinca 2022. godine te zatražilo prethodnu suglasnost na isti, sukladno uvodnoj zakonskoj 

odredbi. 

U raspravi po predmetnoj temi član vijeća Dinko Jakovljević istaknuo je kako su se prethodne 
Izmjene i dopune Statuta  Dječjeg vrtića trebale poslati u materijalu jer je ovako vrlo teško  
pratiti, te moli ubuduće dostavu pročišćenog teksta.  
 
U raspravu se uključio član vijeća Goran Marević te obrazložio sljedeće: Grad je naveo kako 
je Dječji vrtić dobio dopis Povjerenika, kad vrtić dobije dopis Povjerenika je to važno,  a kad 
sam ja u pitanju tad to piše Savjetnica Povjerenika - nije važno. Za sve trebaju biti isti kriteriji. 
Kako točka nije izostavljena s Dnevnog reda sjednice na moj prijedlog, vezano za nepravilnosti 
iz predloženihIzmjena i dopuna Statuta Dječjeg vrtića naveo bi sljedeće: 

- nije dostavljen važeći Statut, bez uvida u važeći akt nije razvidno koji se članci 
mijenjaju a koji ne. To se svaki put dešava kad se radi o aktima vrtića. 

- akt je postavljen na nejasnim osnovnim temeljima što predstavlja ozbiljnu manjkavost 
u radu pravnika iz vrtića i Predsjednice upravnog vijeća Tamare Žic.  

- radna mjesta koja se spominju u ovim Izmjenama i dopunama Statuta nisu predviđena 
Pravilnikom o radu, ni sistematizacijom radnih mjesta.   

Važeći Statut ima 7 Izmjena i dopuna. Prijedlog Izmjena I dopuna Statuta razmatran na Odboru 
za Statutarno pravna pitanja i složili smo se da je potrebno pripremiti novi prijedlog Statuta.  
Zakon o predškolskom odgoju i obrazovanju ne poznaje nazive kao što su “voditelj vrtića” i 
“voditelj kuhinje. Ta radna mjesta ne nalaze se na popisu radnih mjesta sukladno pedagoškim 
standardima kao ni u sistematizaciji radnih mjesta vrtića.  
Navedenim propisima jasno su propisana radna mjesta. Iz predložene odredbe proizlazi da bi 
bilo potrebno posebno upravljanje kuhinjom, radnicima kuhinje a ne postoji stvarna potreba za 
istim.  
Indikativno je da kad je nešto u vezi Dječjeg vrtića, Gradonačelnik uvjek brani prijedloge i 
stavove. Potrebno je početi se držati Zakona , propisa i pedagoških standarda.    
 
Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je kako se slaže s ocjenom savjetnice za informiranje 
jer takva tumačenja nemaju pravnu snagu. Naime, Dječji vrtići ne provode savjetovanja s 
javnošću za svoje akte.   
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Važeće Izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića objavljene su na mrežnim stranicama vrtića, 
materijal odnosno sve prethodne verzije stavljene su danas na e sjednice, kao dodatni materijal.   
To je akt Ustanove a mi kao osnivači dajemo suglasnost na tuđi akt.  
Što se tiče radnih mjesta, to nisu nova radna mjesta, već su u okviru postojećih radnih mjesta.  
Upravno vijeće Dječjeg vrtića podržalo je prijedlog, kao i Odbor za Statutarno pravna pitanja 
te bi i Gradsko vijeće trebalo podržati prijedlog kako bi Ustanovi omogućili normalan rad.    
 
Član vijeća Goran Marević izjavio je kako je to samo pokušaji klana u vrtiću, da se svojima 
poveća plaća. Za sve koji su proučili material i slušali pažljivo raspravu znaju da nije u skladu 
s zakonom.  
 

Ad 10. 
 
Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Grada Krka za 2023. 
godinu, ukratko je obrazložio Marinko Bajčić. 
U raspravi po predmetnoj temi član vijeća Goran Marević istaknuo je kako je  Provedbeni plana 
unapređenja zaštite od požara na području Grada Krka, strateški akt te je bilo potrebno provesti 
Savjetovanje s javnošću.  
U uvodnom dijelu sjednice član vijeća Goran Marević tražio je da se predmetni akt izostavi s 
Dnevnog reda.  
Budući da zahtjev nije pristigao u za to predviđenom roku sukladno članku 11. Statuta Grada 
Krka, zahtjev nije uvažen.  
 
Goran Grubišić izjavio je kako je točno da se trebalo provesti savjetovanje s javnošću, međutim 
sama izrada akta uzela je dosta vremena te se nije stiglo objaviti savjetovanje.  
 
Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada 
Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 12 (dvanaest) glasova «za» donijelo je 

PROVEDBENI PLAN 

unapređenja zaštite od požara na području Grada Krka za 2023. godinu 

( vidi prilog predmetni Provedbeni plan ...koji čini sastavni dio ovog Zapisnika) 
 

Ad 11.  
 
Prijedlog Odluke o Planu, Programu i načinu upoznavanja stanovništva Grada Krka o 
opasnostima od požara, obrazložio je Marinko Bajčić.  
 
Ovom se Odlukom određuje donošenje i sadržaj Plana i Programa upoznavanja stanovništva s 

opasnostima od požara i hitnim postupcima koje treba poduzeti u vezi zaštite od požara te način 

na koji u konkretnoj situaciji upoznati stanovništvo s neposrednom opasnošću od požara. 

Planom upoznavanja stanovništva regulira se način na koji treba biti obaviješteno stanovništvo 

o događajima koji prethode nastanku požara, metodama preventive kako ne bi nastao požar i 

radnjama koje treba poduzeti kad se dogodi požar.  

Planom upoznavanja stanovništva treba također odrediti da se stanovništvo educira i osposobi 

za zaštitu od požara putem redovitog sustava odgoja i obrazovanja, zatim putem sustava i 
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programa informativno promotivnog i obrazovnog djelovanja te putem programa 

osposobljavanja koje provode za to ovlaštene ustanove, udruge te pravne osobe.  

Planom upoznavanja stanovništva treba odrediti da se stanovništvo Grada Krka obavještava 

putem plakata i službenih glasila te mrežne stranice Grada Krka o preventivnim aktivnostima 

vezanim uz zaštitu od požara, kao i o postupanju u slučaju nastanka požara. 

Bez rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada Krka i 
članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 12 (dvanaest) glasova «za» donijelo je 

O D L U K U  

o Planu, Programu i načinu upoznavanja stanovništva Grada Krka o opasnostima od 

požara 

( vidi prilog predmetnu Odluku ...koja čini sastavni dio ovog Zapisnika) 
 

Ad 12. 
 
Izvješće o stanju zaštite od požara za područje Grada Krka za 2022. godinu, obrazložio je 
Goran Grubišić, zapovjednik JVP Grada Krka.  
 
Prema Zakonu o vatrogastvu na području Grada Krka neposrednu vatrogasnu djelatnost provodi 

Područna vatrogasna zajednica otoka Krka koju čine: Javna vatrogasna postrojba Grada Krka 

kao glavna operativna postrojba na području otoka Krka, dobrovoljna vatrogasna društva: DVD 

Krk kao središnje društvo s izdvojenim Odjeljenjem Punat za područje Grada Krka te DVD 

Njivice kao središnje društvo za područje Općine Omišalj, DVD Baška kao središnje društvo 

za područje Općine Baška i DVD Dobrinj za područje Općine Dobrinj, DVD Vrbnik za 

područje općine Vrbnik i DVD Malinska – Dubašnica za područje Općine Malinska - 

Dubašnica te profesionalne vatrogasne postrojbe u gospodarstvu: Zračna luka Rijeka d.o.o. i 

JANAF d.d. 

Navedene postrojbe zajednički djeluju na području cijelog otoka Krka bez obzira na granice 

pojedine Jedinice lokalne samouprave.  

Grad Krk dužan je u potpunosti opremiti vatrogasnim vozilima i ostalom tehničkom opremom 

i sredstvima, zaštitnom opremom vatrogasaca i odorama vatrogasaca vatrogasne postrojbe za 

djelovanje na području Grada, sukladno Pravilniku o minimumu tehničke opreme i sredstava 

vatrogasnih postrojbi („Narodne novine“, broj 43/95), Pravilniku o minimumu opreme i 

sredstava za rad određenih vatrogasnih postrojbi dobrovoljnih vatrogasnih društava („Narodne 

novine, broj 91/02), Pravilniku o tehničkim zahtjevima za zaštitnu i drugu osobnu opremu koju 

pripadnici vatrogasne postrojbe koriste prilikom vatrogasne intervencije („Narodne novine“, 

broj 31/11), odnosno na temelju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije te Plana 

zaštite od požara. 

Na temelju Izvješća zapovjednika PVZ otoka Krka i JVP Grada Krka u 2022. godini na 
području otoka Krka odrađeno je 398 intervencija (107 na području Grada Krka), od kojih 1 
dislokacija u Šibensko-kninsku županiju, Grad Vodice, po vrstama kako slijedi: 

- Požarne intervencije: 98 (30 na području Grada Krka) 
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- Tehničke intervencije: 235 (68 na području Grada Krka) 

- Ostale intervencije: 65 (9 na području Grada Krka) 

Sve intervencije (398) su odrađene vlastitim snagama te nije bilo potrebe za angažiranjem 

postrojbi izvan otoka Krka. U navedenim intervencijama bilo je angažirano ukupno 1.165 

vatrogasca s 576 vatrogasnih vozila te je utrošeno 1221 sati rada vatrogasaca. 

S ciljem podizanja operativne spremnosti vatrogasnih snaga potrebno je kontinuirano provoditi 

osposobljavanje i usavršavanje pripadnika istih te pristupiti nabavi nove opreme i sredstava kao 

i održavanju postojeće, kao i sustavno raditi na uključivanju što većeg broja mladih u 

vatrogasne postrojbe. 

Iako su vozila redovno održavana i u dobrom stanju, prosječna starost voznog parka iznosi 14 

godina te je u doglednom, skorijem, periodu potrebno pristupiti izradi plana obnove starijih 

vozila.  

U raspravu se uključio Goran Marević koji je postavio pitanje da li JVP Grada Krka ima kakav 

okvirni plan za ulaganja u cilju dobivanja sredstava od EU Fondova?  

Goran Grubišić odgovorio je da se aplicira na 20.000,000,00 eura a taj iznos sredstava dijeli se 

na 7 Županija. Tako da bi naša Županija okvirno trebala dobiti 2,8 miliona Eura. Kako još nisu 

poznati uvjeti natječaja ne može se ništa sa sigurnošću reći. Kao zapovjednik JVP grada Krka 

imenovan sam za predstavnika Županije u radnoj skupini koja će raditi na pripremi projekta.  

Trenutno smo u fazi utvrđivanja potreba za otok Krk. Potrebni su nam pick up vozila, cisterne, 

trebalo bi izgraditi 3 vatrogasna doma. Pokušali bi kapitalne investicije,  izgradnju vatrogasnih 

domova aplicirati na EU fondove, a zatim aplicirati vozila.  

Član vijeća Goran Marević upitao je da li smo u sustavu sa sirenom? 

Goran Grubišić odgovorio je kako u dogovoru sa službom 112, svake prve subote u mjesecu 

isprobava sirena, osim u ljetnim mjesecima. 

 Postoji i mogućnost nabave nove povezane sirene.  

Hrvatske šume imaju napredni sustav videonadzora preko odašiljača i veza, te bi u suradnji sa 

Hrvatskim šumama povećali intenzitet nadzora.   

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada  Krka na temelju odredbi članka 40. Statuta Grada 
Krka i članka 89. Poslovnika Gradskog vijeća, sa 12 (dvanaest) glasova «za» donijelo je 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvješća o stanju zaštite od požara  

za područje Grada Krka za 2022. godine 
 (vidi prilog predmetno Izvješće o stanju zaštite od požara ...koji čini sastavni dio ovog 

Zapisnika) 
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Ad 13. 
 
Pitanja i odgovori: 
 

 Član vijeća Zoran Morožin:  
1. Dom umirovljenika Mali Kartec u Krku, ima deficit stručnog osoblja, standard 

Doma je u padu, postoji li kakva inicijativa od strane Grada da se to poboljša?  
2. Možete li pobliže reći oko inicijative koju je Grad poduzeo oko pitanja nelegalne 

gradnje po uzoru na Istru?  
 Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je sljedeće:  

1.Osnivač Doma umirovljenika je PGŽ, osobni dohoci zaposlenika su iznimno niski, 
događa se deficit u broju zaposlenih već duže vrijeme. Rješenje tog problema bilo bi u 
podizanju osobnog dohotka zaposlenika i Županija bi trebala u što skorije vrijeme 
poduzeti radnje po tom pitanju. Daljni problem kadrova je i osiguranje stambenog 
prostora koji mi kao Grad ne možemo pružiti.  
Ravnateljici Doma umirovljenika ističe mandat 31. ožujka 2023. godine,  a natječaj koji 
je bio oglašen je poništen.  

            2.Priključili smo se aplikaciji za nelegalnu gradnju „Bespravna gradnja hr” u kojoj se 
dostavljanju podaci  nelegalno izgrađenih građevina, a koju nelegalnost nisu utvrdili 
građevinski inspektori, već komunalni redari.  

            Uskoro će se objaviti podaci i svi će moći vidjeti objekte na kojima je prijavljena 
nelegalna gradnja.  

   
 Član vijeća Ante Čabraja:  

Mnogi građani se žale ali i hvale ležeće policajce koji su postavljeni u ulici Slavka 
Nikolića u gradu Krku. Hoće li isti ostati ili će se postaviti kamere za nadzor brzine?  
Molio bi pojašnjenje regulacije prometa u zoni Trgovačkih centara  u Krku.  

 Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je sljedeće:  
              Nakon izrade prometnog elaborata zatraženo je od MUP RH da se u ulici Slavka 

Nikolića, N. Preporoda i u naselju Salatić postavi kamera za nadzor brzine.  
              Grad Krk bi financirao nabavku opreme, a MUP bi obrađivao prekršitelje brzina. 
             Nadamo se da ćemo uskoro dobiti suglasnost MUP-a.    
             Rješenje nove regulacije prometa u zoni trgovačkih centara objavljeno je na stranici 

Bodulija net.  
              Objaviti će se i na mrežnim stranicama Grada, zona ima kružnu regulaciju, na način 

da vozila skreću prema desno na glavnu prometnicu. 
 

 Član vijeća Goran Marević:  

1.Na Odboru za statutarno pravna pitanja postavio sam pitanje vezano za sklapanje 

Ugovora o sufinanciranju radova i usluga rekonstrukcije operativnog gata u luci 

Glavotok. Ističe kako je predmetni Ugovor potpisan bez suglasnosti Gradskog vijeća, 

jer Gradonačelnik može odlučivati o visinu vrijednosti di najviše 0,5 iznosa Prihoda 

Proračuna Grada. Molim dostavu i pisanog odgovora na postavljeno pitanje. 

2. Etičko Povjerenstvo osnovano je u veljači 2022. godine. Kad sam tražio na jednoj od 

prethodnih sjednica vijeća imena članova Odbora, pojedini članovi nisu ni znali da su 

članovi Etičkog povjerenstva.  

U vremenu dok je još radila voditeljica Odsjeka za proračun i financije Dinka Pejnović 

a tada još nije bilo osnovano Etičko povjerenstvo podnio sam pritužbu protiv Dinke 
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Pejnović, Marinka Bajčića i Mladene Matejčić. Kako u to vrijeme nije bilo osnovano 

tijelo, nije se razmatrala moja prijava.  

Sad postoji tijelo Etičkog povjerenstva, a pročelnik ne može pronaći e mail s mojom 

prethodno navedenom prijavom.  

Kako će se sad to riješiti. Smatram da bi tijelo Povjerenstva trebalo započeti s radom.  

 Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je sljedeće:  
Grad Krk sklopio je sa Županijskom lučkom upravom Krk Ugovor o sufinanciranju 

radova i usluga rekonstrukcije operativnog gata u luci Glavotok. 

U trenutku sklapanja Ugovora,  u Proračunu Grada Krka za 2022. godinu bio je 

planiran Program 1011 Izgradnja i održavanje obale i obalnog pojasa (Planirana je 

vrijednost za 2022. godinu sveukupno u iznosu od 5.225.000,00 kn s projekcijama za 

2023. i 2024. godinu u ukupnom iznosu od 5.825.000,00 kn), te je 1. lzmjenama i 

dopunama Proračuna Grada Krka za 2022. godinu od 26. rujna 2022. godine, u okviru 

istog Programa 1011 otvoren Kapitalni projekt KIOI 105 Razvoj luke Glavotok — ŽLIJ 

KRK s planiranim sredstvima u iznosu od 1.334.500,00 kn za koje je dano pripadajuće 

obrazloženje Kapitalnog projekta. 

Prvi Zahtjev za isplatu prema Ugovoru o sufinanciranju radova i usluga rekonstrukcije 

operativnog gata u luci Glavotok zaprimljen od Županijske lučke uprave Krk 11. 

studenog 2022. godine, a isplata po predmetnom Zahtjevu izvršena 17. studenog 2022. 

godine u iznosu od 164.662,44 kn.  

Dakle, isplata je izvršena u vremenu nakon usvajanja 1. Izmjene i dopune Proračuna 

Grada Krka za 2022. godinu.  

Zakonom o proračunu i člankom 9. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Krka za 

2022. godinu propisano je  ”Za izvršavanje Proračuna u cijelosti odgovoran je 

Gradonačelnik te nisu propisana ograničenja gradonačelnika Grada Krka. 

Gradonačelnik nema ograničenja u izvršavanju proračunskih pozicija, odnosno 

rashoda proračuna, osim u slučajevima u kojima odlučuje o stjecanju i otuđivanju 

nekretnina i pokretnina jedinice lokalne, odnosno područne (regionalne) samouprave 

i drugom raspolaganju imovinom.  

Kako se u ovom konkretnom predmetu ne radi o raspolaganju imovinom, već o 

izvršavanju Proračuna, Gradonačelnik nije bio u obvezi ishoditi prethodnu suglasnost 

Gradskog vijeća.   

            2.Vezano za prijavu Etičkom povjerenstvu ponovite pisani podnesak.  

 Član vijeća Josip Brusić: 

1.Da li će se uskoro pokrenuti projekt izgradnje izlazne ceste s otoka Krka i bolje 

regulacije rotora Šmrika?  

2. Obzirom na povećan broj izdanih građevinskih dozvola, sve većih gužva u gradu, da 

li se razmišlja o povećanju parkirališnih mjesta?  

 Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je sljedeće:  
1.Radi se o projektu kojim bi otok Krk dobio svoju traku za izlaz na kopno bez 
prekida. Za predmetni projekt čeka se Lokacijska dozvola, te se nadamo da će biti 
izdana do ljeta 2024.  
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2. Grad Krk ima nekoliko projekata gradskih garaža ( iza Robne kuće, kod fratri). 
Garaže koje rade sezonski nisu za Grad isplativi projekti. Procjena troškova je na 40 
milijuna (kn). Uz financiranje Evropskih fondova to bi mogli isfinancirati. 
Rješenje problema parkinga bi bilo da financiranje izgradnje garaža damo velikim 
privatnim tvrtkama, međutim tada bi privatne  tvrtke uvele i visoke cijene parkiranja.  
 

 Član vijeća Dinko Jakovljević:  
Nastavno na  upit našeg kluba zastupnika DNK liste  na 6.sjednici  GV Krka , te raspravu 
koja se na navedenoj sjednici vodila oko kriterija koje se moraju zadovoljiti da bi se staklenim 
stijenama moglo zatvoriti terasu u sklopu stare gradske jezgre i rive, molimo odgovor na niže 
pitanje. 
  
Ponukani brojnim upitima zainteresiranih  građana i ugostiteljskih subjekata, oko kriterija 
koji se moraju zadovoljiti da bi se postavila terasa zatvorenog tipa tj.pergola s staklenim 
stijenama na javnoj gradskoj površini, u sklopu stare jezgre i gradske rive, molimo Grad da 
što jasnije objavi uvjete za ishodovanje navedenoga ?   
  
Smatramo da bi transparentno komuniciranje kriterija te  jasne komunalne odluke Grada u 
tom dijelu, smanjilo nesporazume i nejasnoće koje se pojavljuju u javnosti, a ponukane nekim 
posljednjim radovima koji se događaju na javnim gradskim terasama i obali. Dodatno je 
zainteresiranu javnost zbunio odgovor iznesen na 6.sjednici GV u kojem je jasno naglašeno 
da se zatvaranja tog tipa od strane  Grada Krka na rivi neće dozvoljavati, kao i da će u 
slučaju nepridržavanja dogovora oko obveze držanja objekta otvorenim u zimskim mjesecima, 
montažni objekt biti bez pardona uklonjeni. 
 

 Gradonačelnik Darijo Vasilić odgovorio je sljedeće:  
Grad Krk je stajališta da je svaku lokaciju - javnu površinu u cilju organiziranja ugostiteljske 
terase potrebno zasebno razmatrati, te za svaku mikrolokaciju donijeti jedinstveno mišljenje.  
U odnosu na posebne režime korištenja potrebno je mikrolokaciju sagledavati u odnosu na 
zonu zaštite kojoj pripada.  
Prvu zonu čini površina središnje povijesne jezgre – zona A, drugu zonu čini kontaktno 
područje središnje zone povijesne jezgre zona B,  dok treću zonu čine sve ostale površine u 
gradu Krku  Zona C ( Odluka o visini spomeničke rente (Službene novine Primorsko goranske 
županije broj: 44/10).  
Postavljanje pokretnih ograda na javnoj površini nije dopušteno Odlukom o davanju u zakup 
javnih površina za postavu privremenih objekata (Službene novine Primorsko-goranske 
županije broj 18/10, 10/12, 29/15), osim u slučaju da se za iste izrade Idejna rješenja, 
odnosno projekti uređenja s navedenim elementima koji će se koristiti, moraju biti odobreni 
od strane nadležnog Konzervatorskog odjela.  
 
Kako  više nije bilo postavljenih pitanja članova vijeća, a dnevni red sjednice bio je iscrpljen, 

predsjednik Gradskog vijeća Grada Krka zaključio je rad sjednice u 21.00 sati.  

   
ZAPISNIK SASTAVILA                                 PREDSJEDNIK                                                                                                                                                 
Mladena Matejčić                                                               Gradskog vijeća Grada Krka  
                                                                      Nikša Franov, ing. građ.                     
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